
Referat af generalforsamling i  

Grundejerforeningen Søparken 

30. september 2008 i Arken 

 

1. Valg af dirigent: Frans 

2. Formandens beretning bliver enstemmigt vedtaget.  

Formanden fortæller om det store arbejde bestyrelsen har haft med det 

grønne område. Vi har fået området ved den lille sø og kommunen beplanter 

det med stedsegrønt samt anlægger en boldbane.  Der bliver et bålsted samt 

flere borde/bænke sæt. Der kommer en mindre parkeringsplads som kan 

bruges til gæster eller evt. i forbindelse med kraftigt snevejr hvor man ikke 

kan komme ud af indkørsel. Arbejdet påbegyndes snarest muligt.  

De to nye udstykninger er også en del af Søparken, men stierne er forskelligt 

anlagt. Alle stier bliver asfalteret.  

3. Regnskabet bliver enstemmigt vedtaget.  

Der har ikke været nogen udgifter i det forgangne år. 

4. Der er 3 på valg: Lars – Bo P – Xenia og de ønsker ikke genvalg.  

Nye i bestyrelsen er: 

 Herluf Åkandevej 12 

 Aleks Åkandevej 2  

 Helena Åkandevej 2  

suppleant: Julie Engblommevej 10 

5. Revisor er ikke på valg. Frans sidder 1 år mere. Finn sidder 2 år mere. 

6. Kontingentet forbliver 1000 kr. pr år, da vi gerne vil have en god opsparing i 

grundejerforeningen. 

7. Der er kommet 2 forslag.  Aleks har 2 forslag om fartdæmpende 

foranstaltninger. Det blev enstemmigt vedtaget at bestyrelsen skal gå videre 

med forslag 2 som er en form for chikaner og evt. skilte. Grundejerforeningen 

orienterer medlemmerne om møde med kommunen herom.  

Engblommevej har samlet ønsket at have mere socialt med de andre veje i 

form af forskellige arrangementer. Det blev diskuteret lystigt da mange ikke 



mente det hørte til på en generalforsamling. En afstemning med 13 for og 6 

imod besluttede at bestyrelsen prøver at få samlet en arbejdsgruppe som skal 

stå for det. Lykkes det ikke arbejder man ikke videre med det. 

8. Under eventuelt fortæller Søren om det grønne område. Han har stået for en 

stor del af kommunikationen med kommunen og har gjort et stort arbejde 

med det. En stor tak for det..   

Det blev diskuteret lystigt og alle var meget positive over for det store arbejde 

der er blevet lavet. Der stilles forslag om skraldespande til området så det er 

nemmere at holde det pænt. Der blev stillet forslag om skilte til hundeluftere 

om at samle deres efterladenskaber op. Det er noget bestyrelsen arbejder 

videre med.  

Sluttelig henstiller bestyrelsen til alle medlemmer at der parkeres på egen 

matrikel i henhold til lokalplanen og ligeledes sørger for at holde rabatten fri 

for at bevare oversigtsforholdene på vejen. 

                                       


